
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 15.5.23, kl. 17.00-19.00 

Tilstede: Lisa, Marie, Maiken, Danielle, Line, Mads, Helle og Mette 

Afbud fra:  

Referent: Mette 

Punkt: Begrundelse/formulering: Beslutning: 
 

Velkomst  
• Kort præsentationsrunde 
• Forventningsafstemning 
• Kort gennemgang af 

”vejledning for 
forældrebestyrelser” 
 

  

Nyt fra børnehuset 
• Vuggestue, team 1, 2, 3, 4 og 5 

• Personale 

• Børn special/støtte/almen 
• Bussen 

 

 

 
 

 

1.6: Indmeldt 23 børn i specialgruppen, 
20 børn i vuggestuen og 89 i 

børnehaven. Dvs. Vi mangler 7 børn i 
børnehaven og 1 barn i vuggestuen for 

at være fyldt op.  
 

Lige nu har vi 4 på barsel, 1 

deltidssygemeldt. 2 er gravide. 1 er 
gået på pension. 

 
Vi har 1 der har søgt nye udfordringer. 

Måske vi får en omplaceret fra der, hvor 
der er sket afskedigelser. Den proces er 

i gang.  



 

Bussen vil efter sommerferien have fast 
udgangspunkt her i Chili. hvornår den 

kommer til at afhjælpe en opnormering, 
er endnu ikke helt afklaret, det kommer 

an på hvor mange børn, og hvor 
hurtigt, de indskrives. 

 
Ift. parkerings-faciliteter, arbejdes der 

på en bedre løsning. 

 

Information 
• Nyt fra kommunen 
• Kort gennemgang af 

dagtilbudsfortællingen 

 

 

 PPR bliver efter sommerferien inddelt i 

tværfaglige teams, der samarbejder 
omkring et distrikt. 

 
I Chili kommer det til at betyde at der 

tilknyttes to teams, et til almen-delen 
og et til special-delen: 

 
Team tilknyttet special efter 

sommerferien: 

Psykologer:  

Pauline Haugaard (barselsvikar) og Lone Møller 

Logopæder: Lisbeth Slumstrup og Charlotte Thrane 

Specialpædagogisk konsulent: Gitte Elkjær 

 

Team tilknyttet almen efter 

sommerferien: 
Psykologer: Joan Jeppesen og Helga 

Wittrup 



Logopæd: Niels Christophersen  

Specialpædagogisk konsulent: Tina 
Gadegaard  

 
I den nye model er det planen, at der er 

kortere tid imellem mødeblokkene, og 
til gengæld med færre møder pr. gang 

end der er nu.  
 

Sikringen af budget 2023 er i gang, og 

det betyder, at der er en del 
afskedigelser rundt omkring. Der er 

derfor ansættelsesstop i kommunen. Vi 
håber at finde et match, til at erstatte 

den ledige stilling pr. 1.6. 
 

 

Budget 2022 
 

 

 

Vi har lige været til budgetopfølgning, 

og hvis vi holder samme ”kurs” resten 
af året, ser det ud til, at vi går ud med 

et mindre underskud på omkring 50.000 

kr.  
 

Vores underskud fra 21 og 22, på knap 
en million, skal tilbagebetales over en 

periode på 3 år, 2026 med. 

 
Indkomne punkter 

• Second hand/ekstra tøj 
mm. (Line) 

• Presse, SOME etc. (Lisa) 
 

 Helle spørger de enkelte teams, om der 

er noget specifikt, de mangler, som 
nogle forældre måske har mulighed for 

at donere. Ud fra det, vil 

forældrebestyrelsen lave et opslag. 
 



 

 
 

Det er vigtigt, at der er en enighed om 

hvordan vi forholder os til hvordan man 
agerer, hvis man bliver kontaktet af 

pressen.  
 

Vi valgte som bestyrelse ikke at gå i 
dialog med SoMe, da det ofte er emner, 

der er meget følsomme. 
 

Eventuelt  Folk kører stærkt på både Merianvej og 

Salvievej. Der er tidligere været 
kommunikation med vej- og teknik. 

Mette retter henvendelse. 

 

Der er forplejning til mødet. 


